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2015Z15242 

Vragen van het lid Kooiman (SP) aan de Staatssecretarissen van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport en van Veiligheid en Justitie over de 
zorgelijke berichten over de zorg van «hulporganisatie» stichting 
Stoploverboys.nu (ingezonden 31 augustus 2015) 

Vraag 1
Wat is uw reactie over de zorgelijke berichten over de zorgverlening van 
«hulporganisatie» stichting Stoploverboys.nu?1 

Vraag 2
Klopt het dat deze particuliere hulporganisatie opvang en hulp biedt aan 
getraumatiseerde of zeer kwetsbare meisjes die het slachtoffer zijn of zijn 
geweest van loverboy’s? Klopt het dat de mensen die deze meisjes begelei-
den hiertoe niet opgeleid en/of gekwalificeerd zijn? Deelt u de mening dat dit 
een onwenselijke en zeer zorgelijke situatie is? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat zorg aan kwetsbare en/of getraumatiseerde kinderen 
enkel uitgevoerd dient te worden door gecertificeerde jeugdzorgorganisaties? 

Vraag 4
Is het waar dat de gemeente geen subsidierelatie heeft met deze stichting? 
Wat kan de gemeente zelf ondernemen als die zich zorgen maakt over deze 
stichting? 

Vraag 5
Hoe wordt stichting stoploverboys.nu gefinancierd, op welke gronden 
indiceert en verleent zij de zorg? Hoe komen mensen bij deze stichting 
terecht? 

Vraag 6
Hoe wordt het personeel voor stichting stoploverboys.nu aangetrokken, en 
welke opleidingseisen zijn er voor het personeel? 

1 Eindhovens Dagblad (www.ed.nl), 28 augustus 2015, «Bert Martens uit Budel wil «Wanprak-
tijken» hulpclub Stoploverboys.nu aanpakken»
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Vraag 7
In hoeverre kloppen de signalen van ouders die soms amper contact konden 
krijgen met hun dochter die in het opvanghuis verbleef? Wat is er tot op 
heden met deze en andere signalen van deze ouders en slachtoffers gedaan? 

Vraag 8
Klopt het dat het Advies en Meldpunt Kindermishandeling (AMK) eerder al 
onderzoek en/of meldingen heeft gedaan naar aanleiding van eerdere 
zorgelijke signalen over deze stichting? Zo ja, kunt u dit toelichten? 

Vraag 9
Hoeveel meldingen over deze stichting zijn er al geweest bij de Inspectie 
Jeugdzorg? In hoeverre hebben zij al eerder deze particuliere stichting 
geïnspecteerd? 

Vraag 10
Hoeveel kinderen met een ondertoezichtstelling of voogdij maatregel zijn in 
het verleden en op dit moment geplaatst bij deze stichting? 

Vraag 11
Hoe houdt de Inspectie Jeugdzorg toezicht op particuliere jeugdzorgorganisa-
ties? Heeft de Inspectie Jeugdzorg al eerder moeten ingrijpen bij particuliere 
jeugdzorgorganisaties? 

Vraag 12
Bent u bereid om de Inspectie Jeugdzorg onderzoek te laten doen bij deze 
organisatie? 

Vraag 13
Wat kan de Inspectie Jeugdzorg ondernemen tegen particuliere jeugdzorgor-
ganisaties die niet functioneren? 

Vraag 14
Wie en wanneer kan een niet functionerende particuliere jeugdzorgorganisa-
tie worden gesloten? Kunt u dit toelichten? 

Vraag 15
Kunt u deze vragen beantwoorden vóór het Algemeen overleg Decentralisatie 
Jeugdhulp voorzien op 10 september 2015?
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